
Zápis z jednání školské rady konaného dne 10. června 2019 

 

Účast: 

RNDr. Stanislav Máca (ředitel školy) – maca@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

RNDr. Miloš Vystrčil (zástupce zřizovatele) - milos@vystrcil.cz 

Ing. Markéta Svobodová (zástupce rodičů) – marketa@danovesluzby.com 

Helena Klímová (zástupce rodičů) - h.klimova@email.cz 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru, předseda ŠR) – drmota@gymnsostelc.cz 

Ing. Bohumír Krejčí (zástupce pedagogického sboru) – krejci@gymnsostelc.cz 

 

Přizvaní hosté: Ing. Jaromír Pytlík, Ing. Ladislav Novák 

 

Omluveni: - 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Informace o hokejové akademii 

3. Nabídka maturitních předmětů 

4. Informace o přijímacím řízení a maturitách 

5. Informace o škole 

6. Závěr 

 

ad 1) 

Mgr. Drmota: 

- přivítání přítomných, seznámení s programem 

- zápis vyhotoví Mgr. Drmota, ověří Ing. Krejčí - odsouhlaseno jednomyslně 

ad 2) 

Ing. Pytlík: 

V průběhu letošního roku se změnila pravidla ČSLH, která ponechala v nejvyšší juniorské soutěži 

pouze týmy se statutem hokejové akademie ČSLH, čímž HTA hrát dále nemůže. Důsledkem byl pokles 

výkonnosti a výsledků. Dále se problém týká 4 dalších týmů, které nyní řeší vše soudní cestou 

prostřednictvím civilního soudu. Výsledkem je devastující dopad na HTC Telč, který byl postižen 

především odchodem hráčů do jiných klubů. 

Problém je, že v současné době je HTC schopno vyřešit vše včetně tréninků, ubytování, školy apod., 

ale není schopno nabídnout hokejistům, kde v blízkém okolí hrát. Situace je tedy do budoucna 

otevřená. 



Pro školu to znamená pokles počtu studentů v oborech SOŠ, který postihne zejména budoucí třetí 

ročník. 

 

ad 3) 

RNDr. Máca, Ing. Novák: 

Vzhledem ke změnám v hokejové akademii nastávají některé změny v organizaci studia. Pro obor SOŠ 

navrhujeme z důvodu zatraktivnění možnost maturity formou obhajoby maturitní práce, která je 

alternativou za dosud používanou praktickou zkoušku. 

Téma maturitní práce si mohou studenti zvolit, volí si vedoucího práce, oboje v odpovídajícím 

termínu schvaluje ředitel. Vedoucí práce stanovuje celkem tři konzultační termíny. Pravidla jsou 

zpracována v podobě dokumentu, včetně termínů, požadovaných posudků, rozsahu, citací apod., 

který členové ŠR dostali předem k prostudování. Další změnou jsou drobné úpravy ŠVP v předmětu 

účetnictví týkající se změn názvů a doplnění vybraných kapitol, včetně přesunu některých kapitol 

mezi ročníky (přehled změn byl poskytnut na místě). Obsah předmětů zůstává nezměněn. 

Usnesení: ŠR jednomyslně schvaluje odpovídající změnu ŠVP 

ad 4) 

RNDr. Máca: 

Informoval o průběhu přijímacího řízení, přijatých studentech, odevzdaných zápisových lístcích a o 

průběhu maturit, včetně odpovídající statistiky. 

Opravné maturity proběhnou 9. září 2019. 

ad 5) 

RNDr. Máca: 

Informoval o dopadu změn systému financování, navýšení počtu hodin v podobě dělených hodin 

hlavních předmětů. Do pracovního poměru přijati noví učitelé - M. Fišerová z Dačic a naši absolventi 

L. Vejmelka a I. Holcová. 

Budou pokračovat zahraniční projekty, zejména spolupráce s gymnáziem Waidhofen a využití 

francouzského lektora při výuce. 

Dle informací starosty již bude od září pravděpodobně k dispozici hřiště u školy. 

ad 6) 

Mgr. Drmota: 

- poděkování za účast 

- plán příští pravidelné schůzky - podzim 2019 

 

Zapsal: Mgr. Drmota 

Ověřil: Ing. Krejčí 


